
Programmaraad overleg 02-11-2023 

Aanwezig: 

Ber Prevot (bewoner); John Paulus (KHN); Khanny Jongen (vrijthof ondernemer); Leontien Mees 

(Maastricht marketing),  Sarah Cox (Circumflex); Birgitte Hendrickx (Universiteit Maastricht); Sebas 

Naulais (Cultura Mosae); Astrid Verberne (centrummanagement); Richard Loomans (organisator); 

Wouter Mulder (bewoner); Willy Schobbe (Politie); Max Beckers(Tragos); Susanne van 

Ballegooijen(M.S.R.V. Saurus); Valerie Cramer(SV KoKo); Helmy Koolen (Manager economie en 

cultuur); Thijs Vaessen (teammanager vergunnen openbare ruimte, horeca en parkeren); Sanne de 

Groen (beleidsmedewerker vrijetijdseconomie en evenementen); Jeanny Hermens (accountmanager 

evenementen) 

 

Afwezig: 

Henri Hochstenbag (Vogelstruys); Etienne Jennekens (politie); Patra Malefijt (cultura Mosae); Erwin 

Gerardu (Stadsdeelregisseur centrum); Rino Soeters (SAHOT); Sueli Brodin (internationals); Esther 

Weijenberg (Communicatieadviseur Sphinx); Richard Starren (casemanager evenementen) 

Agenda: 

- Stavaza evenementenbeleid 

- Jaarprogramma evenementen 2024 

 

Algemene mededeling. De studenverenigingen Tragos en Circumflex stappen uit de programmaraad 

en maken plaats voor de studentenverenigingen Saurus en koko. 

 

Stavaza evenemtenbeleid 

Na de vaststelling van het geactualiseerde evenementenbeleid zijn 21 Locatieprofielen van de 

diverse locaties in de stad, waar veelvuldig evenementen plaatsvinden, en een generiek 

locatieprofiel voor de overige locaties vastgesteld door het college. Via deze link zijn de 

locatieprofielen terug te vinden: Evenement organiseren, melding en vergunning | Gemeente 

Maastricht.  

De volgende stap is om de opmaak van de locatieprofielen te verbeteren. Daarnaast zijn er op het 

gebied van geluidsmonitoring nog niet veel stappen gezet aangezien dit afhankelijk is van de 

vaststelling van de begroting 2024. Hierin zijn namelijk de claims opgenomen voor zowel capaciteit 

alsmede de fysieke aanschaf van geluidsapparatuur met bijbehorend systeem. Op het moment dat 

de claims zijn goedgekeurd zal de werving van personeel starten en de apparatuur worden 

aangeschaft. Voor 2024 zal na de vaststelling van het jaarprogramma worden gekeken welke 

evenementen actief gemonitord zullen worden. Met de betreffende organisatoren zal tijdig contact 

worden opgenomen om het hoe en wat te bespreken rondom de monitoring. 

 

De behoefte wordt geuit om de resultaten van de geluidsmonitoring te delen. 

 

Jaarprogramma evenementen 2024 

Er zijn in eerste instantie vrij weinig opmerkingen op het jaarprogramma. Dit komt doordat het 

excell bestand waarin het jaarprogramma is terug te vinden verder geen context schetst.  Verzoek 

voor de volgende keer is om: 

- De categorieën geluid toe te voegen. 

- Aan te geven welke ruimte er gebruikt is en welke er nog is (per locatie) 

- Een analyse over het aanbod 

https://www.gemeentemaastricht.nl/ondernemen/evenement-organiseren-melding-en-vergunning
https://www.gemeentemaastricht.nl/ondernemen/evenement-organiseren-melding-en-vergunning


Voor nu kan gezegd worden dat alle aanmeldingen beoordeeld zijn per locatie en datum. Daar waar 

conflicterende of concurrende activiteiten plaatsvinden is met de betrokken organisatoren contact 

opgenomen en bekeken of er geschoven kan worden. Indien dit niet kan is er sprake van schaarste 

en worden de evenementen voorgelegd aan een beoordelingscommissie. Deze legt de evenementen 

langs een aantal criteria, vastgelegd in een regeling. Voor 2024 heeft zich echter geen schaarste 

voorgedaan op het gebied van de dagennormen de dagengeluidsnorm. Ook zijn de organisatoren op 

de hoogte gebracht van de maximaal toegestane geluidscategorie. 

Geconstateerd wordt dat het nagenoeg dezelfde evenementen zijn als in 2023. 

 

Vanuit de stad is gevraagd om een groot festival naar de stadsweide te halen. Hier kon invulling aan 

worden gegeven met een metal festival. Op de vraag hoe de programmaraad hiertegen aan kijkt is 

gesteld dat men hiervoor openstaat en dit toejuicht. Aandachtspunt is, breder ook dan enkel dit 

specifieke voorbeeld, hoe om te gaan met het meerjaren vooruitplannen van evenementen en het 

kunnen afgeven van een garantie zonder af te wachten op de vaststelling van het jaarpgrogramma.  

  

Verder wordt er nog aandacht gevraagd om bepaalde locaties te ontlasten door geen weekenden 

achter elkaar evenementen te plannen. Dit wordt toegezegd. 

 

 


